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Poročilo o regionalnem sestanku DOS 

 

V sredo, 10. 2. 2021, je bil preko spletne aplikacije Zoom izpeljan regionalni sestanek 

Dijaške organizacije Slovenije. Sestanka so se udeležili predstavniki in predstavnice srednjih 

šol iz Obalno-kraške, Goriške, Primorsko-notranjske, Koroške in Gorenjske regije. 

Sestanke se je začel z uradnimi nagovori prostovoljcev. V uvodnem nagovoru sem 

komentiral rezultate ankete o podpori vrnitve v šolo, mnenja dijakov, morebitne skrbi in 

ostalo.  

Sledil je uradni nagovor predstavnikov DOS in predstavila sta tudi mnenje organizacije o 

vsem povedanem. Izražena je bila podpora postopnega vračanja v šole, v kolikor bodo 

zdravstvene razmere to dopuščale. Komentirala sta tudi sestanek z ministerstvom, ki je 

potekal dan prej. 

Sledile so razprave na teme, ki so bile omenjene oziroma izpostavljene v uvodnih 

nagovorih. Sprva je sledil pogovor na temo maturitetnih predmetov. Prevladalo je mnenje, da 

bi bilo dobro, da bi maturanti ne maturitetne predmete čim prej zaključili. Nato se je 

oblikovalo mnenje, da se dijaki ne bi smeli vračati v šole glede na stanje v njihovi regiji, saj s 

tem ne bi bilo vsem dijakom omogočen enak dostop do izobraževanja. Predstavljeno je bilo 

tudi stališče DOS, ki se glasi, da si želijo, da bi se po odprtju šol, le te obdržalo odprte. Na 

sestanku sta bila omenjena tudi mentalno zdravje in izvajanje hitrih testov v šolah. Oblikovalo 

se je tudi mnenje, da bi morali število ocen zmanjšati in dovoliti šolam, da si same prilagodijo 

model C glede na njihove potrebe in zmožnosti. 

Sestanek se je končal s povzetkom vseh predlogov. 

 

  


